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Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Mandag d.29.05.17 

 
Tilstede: Palle, Lone, Emilie, Niels og 
Sanne 

Gæster: Klaus Bonde, Kristian Krogstrup 

Afbud: Emilie – Anette indkaldt 

Referent Sanne 

 
 

1. Godkendelse af referat 
Godkendt. 
 

2. Formanden orienterer 
Velkomstsedlen - blev tilrettet. Besøg af bestyrelsen er foreløbig indstillet. Fremover bliver sedlen 
udleveret af teamet. Efter sommerferien kommer der en Villy t-shirt med til børnene og en nøglesnor 
til de voksne. 
Henvendelse vedr. vaskebookinger fra Lone Corfixen – henvendelse annulleret. 
Vaskeriopslag – Bestyrelsen arbejder på skrivelse vedrørende brug af egne sæbeprodukter. Lone og 
Emilie har lavet 10 bud, som vil blive hængt op i alle vaskerier. Anette foreslog at invitere en ny beoer 
med i vaskehuset for at gennemgå diverse opslag og forståelse. Punktet fortsætter på næste møde. 
Solsejl, bøllehatte med logo, Spar Nord fonden – solsejl bestilt inkl.opsætning og bøllehattene 
afventer afd.3’s afgørelse om de vil være med. 
Døranlægget - afventer stadig svar på hvad der skete. Der mangler lige lidt brikker at blive ajourført, 
som var ”faldet ud”.  
Beboermøde – billigere end Skydepavillionen og det gik rigtig godt. Overveje at vende bordene på 
langs. Dørene åbnes først kl.17.30. Referatet bliver udsendt med beboerbladet Kontakten. 
Repræsentantsskabsmøde den 14.juni 2017 kl.18 – husk at melde afbud, hvis ikke du kan deltage.  
Klager vedr. Husorden/ny Husorden – Administrationen har udsendt et forslag til nye husordener som 
vil blive gennemgået i bestyrelsen. Alle ændringer skal godkendes på beboermøderne. 
 

3.  Driften 
Klaus orienterer: 

 Rettelser til vivaboligs hjemmeside gennemgået og tilrettet 
Selskabslokalet i Fyensgade blev rettet til i forhold til onsdagskaffe. Udlejning tirsdag blev rettet til, 
nedslag i pris og aflevering af lokalet til kl.8. Der er bestilt maler til Sejrøgade, så kælderen kan blive 
færdig. Der er fundet en frivillig lejlighed, hvor der kan afprøves forskellige gulv muligheder, med 
efterfølgende huslejestigning. Teamet leder stadig efter en lærling. AMU og Teknisk skole er 
kontaktet.  
 

4. Økonomi 
Ser rigtig godt ud. Container driften er blevet billigere. Klaus overvejer at skrue ned for tømningen og 
løbende vurdere om der skal en extra tømning til. Andre konti holder sig indenfor rammerne. 
 

5. Renoveringer 
Vinduer – forløber som planlagt.  
Fyensgade er gået i gang og planen holdes. Klaus og Rasmus besøger/tjekker byggepladsen 
løbende. Klaus Christensen fra Nord er også omkring tilsynet. 
 

6. Samarbejde 
Afd.3 arbejder på en jubilæumsfest for beboere, der har boet her i 40-50 år. Det vil vi gerne være med 
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til. 
 

7. På bedding 
Intet 
 

8. Runden 
Lone har scannet en masse gamle dokumenter, som lægges på hard-disken. Klaus køber nogle USB-
stiks til opbevaring af scannede dokumenter. 
Anette – intet 
Niels Ove – bustur til Børglum Kloster. Der sælges billetter i Strynøgades selskabslokale. Det går godt 
i Fyensgade. 
Sanne – tager LED lamper på batterier med til næste møde. 
Klaus – intet 
Palle - intet 
 

9. Eventuelt 
Lone: placering af stikkontaker i kælder. Placeringerne er uheldigt placeret, Klaus kigger på det.  
 

10.Næste møde 
Mandag den 26.juni kl.16  
 

 
Mødet hævet kl.20.15 


